

Announcement



Resumption of Issuing Residence/Visit Visas, and Conducting Medical Fitness Test

استئناف إصدار تأشيرات الإقامة والزيارة، وإجراء فحص اللياقة الطبي

Dear Valued Customer,

عملاؤنا الكرام،

In order to keep you abreast of the latest rules regarding resuming work at government entities and public sector at 100% capacity and with the completion of the National Sterilisation Programme, we would like to inform you that the General Directorate of Residency and Foreigners Affairs (GDRFA) has announced an update on the procedures of issuing residence/visit visas as well as medical fitness test.

في إطار حرصنا على إطلاعكم على أحدث القواعد والأحكام المتعلقة باستئناف العمل في الدوائر الحكومية وشركات القطاع الخاص بنسبة 100%، ومع انتهاء فترة التعقيم الوطني، نلفت عنايتكم إلى أن الإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب أصدرت بعض التعديلات على إجراءات إصدار تأشيرات الإقامة والزيارة، وكذلك على فحص اللياقة الطبي.

Accordingly, GDRFA will resume issuing residence and visit visas for people willing to come from outside the UAE. In addition, applicants for issuing/renewing residence visa will also need to undergo the medical fitness test (which was suspended during the last period due to the spread of COVID-19 pandemic).

وبموجب هذا التحديث، سيتم استئناف العمل على إصدار تأشيرات الإقامة للقادمين من خارج الدولة، إضافة إلى البدء بإصدار تأشيرات الزيارة. كما سيتعين على مقدمي طلب إصدار/ تجديد تأشيرة الإقامة الخضوع لفحص اللياقة الطبي (والذي كان متوقفاً خلال الفترة الماضية جراء انتشار جائحة كوفيد-19).

Medical application requests will be generated by Jafza and the applicant will receive it in their registered email. Hence, no

وسيتتم إنشاء طلب فحص اللياقة من خلال نظام جافزا، حيث سيتم تسليمه إلى مقدم الطلب عبر

Announcement



need to prepare the medical applications from typing centers.

البريد الإلكتروني المسجل. وعليه، لا يلزم مراجعة مكاتب الطباعة لإنشاء الطلب.

For those who are willing to conduct a medical fitness test should visit one of the following centres:

وعلى الراغبين في إجراء فحص اللياقة الطبي التوجه إلى إحدى المراكز التالية:

إصدار الهوية EIDA	اللياقة الطبية Medical Fitness	اسم المركز Centre Name
مواعيد الدوام Working Timings	مواعيد الدوام Working Timings	اسم المركز Centre Name
7:30 صباحاً – 2:30 ظهراً	8:00 صباحاً – 2:00 ظهراً	مركز أبراج بحيرات جميرا للياقة الطبية JLT Medical Fitness Centre
7:30 صباحاً – 2:30 ظهراً	8:00 صباحاً – 2:00 ظهراً	مركز القوز للياقة الطبية Alqous Medical Fitness Centre
-	8:00 صباحاً – 2:00 ظهراً	مركز سالم الذكي للياقة الطبية VIP Smart Salem VIP Medical Fitness Center
7:30 صباحاً – 2:30 ظهراً	8:00 صباحاً – 2:00 ظهراً	مركز المحيصة للياقة الطبية Almuhaisnah Medical Fitness Centre
7:30 صباحاً – 2:30 ظهراً	8:00 صباحاً – 2:00 ظهراً	مركز قرية المعرفة للياقة الطبية Knowledge Village Fitness Centre

Your safety is our top priority. We thank you for your continued support and cooperation.

نتمنى لكم موفور الصحة والسعادة، ونشكر لكم دعمكم الدائم والمستمر.

For any clarification or information, please contact Jafza Call Centre at 800-Jafza (800-52392)

للمزيد من التفاصيل، يرجى التواصل مع مركز الاتصال في جافزا على الرقم 800-Jafza (800-52392)

Jebel Ali Free Zone

المنطقة الحرة لجبل علي